
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  9 sierpnia 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: wycinki drzew w sąsiedztwie parku Grzegórzeckiego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

mieszkańcy informują mnie i przesyłają zdjęcia z wycinki realizowanej w sąsiedztwie 
parku Grzegórzeckiego. Wiem, iż zapowiadane były w okolicy cięcia wskutek zgłoszenia 
PKP, jak również w związku z budową Kampusu Akademii Muzycznej im. Krzysztofa 
Pendereckiego w Krakowie. Proszę zatem o informację: 

1. Ile drzew zostanie wyciętych w związku z interwencją PKP? 
2. Ile drzew zostanie wyciętych w związku z budową Kampusu Akademii 

Muzycznej? Czy wymagany jest nadzór ornitologiczny w obu tych sprawach? 
3. Jakie zostały ustalone w obu przypadkach nasadzenia zastępcze? Ile drzew, 

jakich gatunków, wymiarów i gdzie zostanie posadzonych? 
4. Czy stan fitosanitarny drzew nie kolidujących z inwestycją był aż tak zły, iż 

należało wycinać nawet okazy o średnicy większej niż 1 metr? 
5. Czy dla terenu inwestycji był zlecany operat dendrologiczny? Jeśli tak, proszę o 

jego kopię. 

Proszę także o weryfikację wydanych zgód na wycinkę ze stanem faktycznym, gdyż 
mieszkańcy podnoszą, że jej skala jest większa, aniżeli liczba cięć interwencyjnych 
pojawiająca się w przestrzeni medialnej. 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


